
Ordinarie styrelsemöte Samfälligheten Papegojan 6 mars 2017 

Närvarande; 

A; Anneli Wikberg 

B; Ej närvarande 

C; Anna Olsson 

D; Camilla Carlsson 

E; Thorsten Thorstensson 

F; Hasse Andersson 

G; Ej närvarande 

H; Ewon Wall 

FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL  

Inga synpunkter på föregående protokoll. 

EKONOMISKT LÄGE  

Ordförande meddelade att inga oplanerade utgifter har betalats sedan föregående möte. 

FÖRBEREDELSER INFÖR ÅRSMÖTET 2017 

Inkomna Motioner (2 st) och Framställan (3 st) inför årsmötet diskuterades och vissa korrigeringar 

beslutades. 

Framställan om Införande av Fiber skall förtydligas så det klart framgår att Årsmötet inte skall ta 

ställning till att införa fiber utan ge Styrelsen mandat att fortsätta utreda frågan. 

Övriga dokument fanns tillgängliga för synpunkter och mindre rättelser beslutades. 

Mötet beslutade att Hasse A. skall informera om att kravet på brandsäkring av vindarna har skärps 

efter ett domstolsutslag. 

AVFUKTARNA 

Avfuktaren i Länga G har arbetar nästan kontinuerligt efter reparationen. Teknikern har varit och bytt 

en sensor och justerat. Utvärdering av funktionen fortsätter. 

Anna har skickat ut förslag till debitering av de innestående driftskostnaderna för Avfuktaren i Länga 

C. Förslaget verkar ha accepterats då ingen har åter-kommit med synpunkter. 

Under mars skall avläsning och debitering av driftskostnaden för Avfuktarna göras av ansvariga 

fastighetsägare. 

 

NÄSTA MÖTE 

Nästa möte med den nya Styrelsen beslutas i samband med årsmötet. 

 

Protokollförare;   Justeras av; 

 

Ewon Wall    Thorsten Thorstensson 


